

**ATTENDANCE OF GENERAL COMMITTEE MEMBERS AT MEETINGS AND PARTICIPATION IN NEW MEMBERS INTERVIEWS  
(FROM 12 NOVEMBER 2020 TO 31 AUGUST 2021)  
執行委員會委員會會議出席表及參與新會員面試出席表  
(二零二零年十一月十二日至二零二一年八月三十一日)**

Given Name 名字	Family Name 姓氏	Position / Committee Served 職銜 / 委員會	General Committee (See Note) 執行委員會 (見附註)		Sub-Committee 小組委員會		Total 總計		
			Possible (No.) 預計次數	Actual (No.) 實際次數	Possible (No.) 預計次數	Actual (No.) 實際次數	Possible (No.) 預計次數	Actual (No.) 實際次數	Percentage (%) 百分比

**Officers of the Club**

Don	Johnston	Commodore / HR	6	6	0	0	6	6	100.00%
Paul	Arkwright	Vice Commodore / PWC, HR	6	6	10	10	16	16	100.00%
Eddy	Lo	Rear Commodore - Operations / OPS	6	4	9	9	15	13	86.67%
Adam	Glendinning	Rear Commodore - Sailing / SC	6	2	9	9	15	11	73.33%
Harvey	Jessop	Rear Commodore - Sail Training / STC	6	5	6	6	12	11	91.67%
Robert	Quinlivan	Honorary Treasurer / HR	6	6	0	0	6	6	100.00%
Sonny	Payne	Honorary General Secretary / PWC	6	5	10	9	16	14	87.50%

**General Committee Members**

Andrew	Badenhorst	F&B, HR	6	4	6	4	12	8	66.67%
David	Yang	OPS	6	5	9	6	15	11	73.33%
Frances	Hurley	STC, SC, 24HR	6	6	21	19	27	25	92.59%
John KK	Lo	PB, OPS	6	6	16	15	22	21	95.45%
Joseph	Lau	F&B, OPS, HR, 24HR	6	6	21	20	27	26	96.30%
Kay	Patterson	HR	6	4	0	0	6	4	66.67%
Sean	Baylis	SUS, 24HR	2	2	0	0	2	2	100.00%
Simon	Robertson		6	5	0	0	6	5	83.33%

**Remarks:**

F&B	Food & Beverage Committee
HR	Human Resources Committee
OPS	Operations Committee
PWC	Planning & Works Committee
PB	Powerboat and Hebe One Committee
SC	Sailing Committee
STC	Sail Training Committee
SUS	Sustainability Committee
24HR	24 Hour Charity Dinghy Race Committee

Participation in New Members Interviews 參與新會員面試出席表	
	Number of Potential New Members Interviewed 接受面試的新會員人數
Eddy Lo	5
Harvey Jessop	4
Sonny Payne	5
Andrew Badenhorst	8
David Yang	17
Frances Hurley	7
John KK Lo	16
Joseph Lau	45
Kay Patterson	28
Sean Baylis	4
Simon Robertson	4
<i>The new member interview process is generally led by Kay Patterson and Joseph Lau, with other GC members being called on to assist as required.</i>	

**Note**

The Articles of Association of the Club require a quorum of five members to be physically present in order to constitute a valid meeting of the General Committee. Due to social distancing regulations, it was not possible to convene quorate meetings of the General Committee for three of the nine monthly General Committee meetings originally scheduled for the period from the 2020 AGM to 31 August 2021. In place of the cancelled meetings, "virtual discussions" were held through ZOOM in which the General Committee discussed the business of the Club, but did not pass any resolutions. Written resolutions (which are permitted under the Articles) were then proposed and voted on in the days following the virtual discussions. A total of 39 resolutions were passed in this manner and ensured the continuity of the business of the Club during the peak of the Covid-19 pandemic.

**附註**

本會章程要求 5 名成員出席的法定人數才能構成有效的執行委員會會議。由於社交距離規定，原定於 2020 年會員週年大會至 2021 年 8 月 31 日期間舉行的 9 次執行委員會月度會議中，有 3 次無法召開定額會議。取消之會議改由通過 ZOOM 進行虛擬討論，執行委員會討論了本會的業務，但沒有通過任何決議。執行委員會在虛擬討論後的幾天內提出並投票表決了書面決議（本會章程允許）。以這種方式通過共 39 項決議，確保了在新冠肺炎疫情大流行高峰期間本會業務的連續性。